



Date: 14 January 2025

التاريخ: 14 يناير 2025م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،

Disclosure of Board Resolution

إفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of OQ Base Industries (SFZ) SAOG (the "Company") held its meeting on 14 January 2025, during which it:

عقد مجلس إدارة شركة أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع اجتماعاً بتاريخ 14 يناير 2025، وتم خلاله:

1. Approved the Company's reviewed financial statements for the nine-month period ended on 30 September 2024. These financial statements will be made available on the MSX website.

١. الموافقة على البيانات المالية المراجعة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2024م، والتي سيتم توفيرها على الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط.

2. Approved 29 January 2025 as the date for convening an Ordinary General Meeting (OGM). The invitation to the meeting will be issued upon approval by the relevant authorities.

٢. الموافقة على تحديد تاريخ 29 يناير 2025 لانعقاد الجمعية العامة العادية، مع الإشارة إلى أنه سيتم نشر الدعوة بعد موافقة الجهات المختصة.

3. Proposed the distribution of cash dividends to shareholders amounting to 7.08 Baizas per share, based on the retained earnings reflected in the reviewed condensed interim consolidated financial statements for the nine-month period ended 30 September 2024. This proposal is subject to shareholders' approval at the upcoming OGM.

٣. اقتراح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بواقع 7.08 بييسة للسهم، استناداً إلى الأرباح المحتجزة في البيانات المالية المراجعة المرحلية الموحدة للتسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2024. ويخضع هذا التوزيع لموافقة المساهمين في الجمعية العامة العادية القادمة.

It is noteworthy that the proposed dividends align with the projections outlined in the Company's Initial Public Offering (IPO) prospectus.

كما يجدر بالذكر أن الأرباح النقدية المقترحة تتماشى مع ما تم تصوره في نشرة اكتتاب الشركة

Yours Sincerely,

Khalid Al Asmi

Chief Executive Officer

OQ Base Industries (SFZ) SAOG

CR Number: 1830503

PO Box 316, PC 217

Salalah Free Zone / Salalah / Dhofar Governorate

www.oqbi.com



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

خالد العاصمي

الرئيس التنفيذي

أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش م ع

رقم السجل التجاري: 1830503

صندوق بريد 316، الرمز البريدي 217

المنطقة الحرة بصلالة / صلالة / محافظة ظفار

www.oqbi.com